

 #بحكي\_ايطالي

تمام! بکرا بنلتقي بمعهد دانتي أليغييري



#بحكي\_ايطالي

#SPEAKITALIAN

## من نحن؟

بدأت جمعية دانتي أليغييري نشاطها في عمّان منذ عام 2004. كجمعية غير ربحية، نجحنا في تنفيذ العديد من المشاريع الثقافية والعلمية بالتعاون مع شركاء محليين ودوليين بارزين؛ مثل الجامعة الأردنية، والجامعة الهاشمية، وجامعة آل البيت، والجامعة الأمريكية في مأدبا، وبلدك، وسيللا للتدريب، ومهرجان الصورة، وبلاتفورم، ووزارة الثقافة، والسفارة الإيطالية، و EUNIC. كما تُعد جمعية دانتي أليغييري مركز لاختبار PLIDA الذي يُعد مقياس لكفاءة اللغة الإيطالية كلغة أجنبية.

## يلا نحكي إيطالي

تعلم لغة جديدة في سن مبكرة يمكن أن يمنح طفلك امتيازات لا حصر لها، حيث أن اللغة الجديدة تعزز الثقة بالنفس، وتوسع رؤية العالم، وتطور المهارات المعرفية التي تعتبر مهمة جدًا للمستقبل الأكاديمي لطفلك.

## لماذا اللغة الإيطالية؟

إيطاليا ليست مجرد بيتزا وسباغيتي/معكرونة وكابتشينو... تفتخر إيطاليا ببعض الجامعات الأكثر عراقة بالعالم! هل تعلم أن جامعة بولونيا كانت أول جامعة تأسست على الإطلاق حيث تم إنشاؤها عام 1088! اليوم، تُعتبر الجامعات الإيطالية الأفضل في العديد من المجالات، مثل الطب، وطب الأسنان، والجراحة التجميلية، والهندسة، والتصميم، والعمارة، بالإضافة إلى مؤسسات التدريب البارزة في مجالات الفن والموسيقى والرقص. امنح طفلك الفرصة ليكتشف روعة اللغة الإيطالية، وجمال الثقافة، وافتح له باباً لمستقبل مشرق مليء بالإبداع في إيطاليا وأوروبا.

## البرنامج

يستهدف برنامجنا الأطفال ابتداءً من عمر 3 سنوات، من خلال البرنامج نقدم دروساً في اللغة والثقافة الإيطالية، مُصممة للمستويين A1 و A2 وفقاً للمرجع الدولي الأوروبي المشترك للغات. يتبع مدرسنا الأُكفأ المتحدثين بالإيطالية كلغتهم الأم، منهجاً ملهماً، وممتعاً وتعليمياً في الوقت ذاته. يكون التركيز في الحصص الدراسية على المواقف اليومية، وتعزيز المفردات، وتطوير التواصل الكتابي والشفهي، والقواعد الأساسية.

## متى؟

ستقام الفصول الدراسية طوال العام الدراسي بأكمله بشكل أسبوعي، أيام السبت أو الثلاثاء من الساعة 4:00 حتى 6:00 مساءً.

## الرسوم

بدءًا من 350 دينار أردني لكامل العام الدراسي (من أيلول إلى أيار، بإجمالي 64 ساعة). يتم تمويل البرنامج جزئيًا من قبل وزارة الشؤون الخارجية الإيطالية؛ لمزيد من التفاصيل حول الرسوم، يرجى الاتصال بنا.

## للاتصال بنا:

**هاتف: 4640350 (6)**

**البريد الإلكتروني: [info@amman.ladante.it](mailto:info@amman.ladante.it)**

**الموقع الإلكتروني: [www.danteamman.org](http://www.danteamman.org)**

**العنوان: جبل عمان - الدوار الثالث -بناية 19 - شارع هزاع المجالي - عمان 11181**

## WHO ARE WE?

Società Dante Alighieri has been in Jordan since 2004. As a non-profit organization, we have successfully implemented various cultural and educational projects in collaboration with esteemed local and international partners, including the University of Jordan, Hashemite University, Al Albeit University, AUM, Baladak, Sela for vocational training, Image Festival, Platform, Ministry of Culture, Italian Embassy, and EUNIC JORDAN. Moreover, we are serve as an official examination center for the PLIDA certificate, which attests proficiency in Italian as a foreign language

## LET'S SPEAK ITALIAN

Learning a new language at a young age can give your child countless benefits. A new language promotes self-confidence, broadens the world vision and develops cognitive skills, which are so important for your child's academic future.

## WHY ITALIAN?

Italy is much more than just pizza, spaghetti, and cappuccino. It's home to some of the most historic universities globally! Did you know that the University of Bologna was the very first university ever established, back in 1088? Today, our universities continue to be recognized for excellence in various fields of study, such as medicine, dentistry, cosmetic surgery, engineering, design, architecture, along with high training institutions like art, music, and dance academies. Give your child the opportunity to explore the beauty of Italian language and culture, opening a doorway to a bright and creative future in Italy and Europe.

## THE PROGRAM

Our program targets kids and teenagers starting from 3 years old. We provide engaging Italian language and culture classes designed for levels A1 and A2 of the international European language framework. Our team of qualified, native-speaking teachers employs an inspiring approach to learning, making the classes both enjoyable and educational. The focus of these classes lies on everyday situations, enhancing vocabulary, oral and written communication, and basic grammar skills.

## WHEN?

Classes are held on a weekly basis, Saturdays or Tuesdays from 4:00 to 6:00 pm.

## FEES

Starting from 350 JD for the whole school year (September to May, total of 64h). The program is partially funded by the Italian Ministry of Foreign Affairs; for more details on the fees, please contact or visit our office.

**DISCOVER YOUR ITALIAN LEVELS:  
TEST THE WATERS, FILL THE FORM!  
REGISTRATION FORM**

<https://forms.gle/Xb5SNEvtCkPDdKHj6>



## CONTACT US

Tel: (6) 4640350

mail: [info@amman.ladante.it](mailto:info@amman.ladante.it)

web: [www.danteamman.org](http://www.danteamman.org)

Jabal Amman - 3rd Cir.

19, Hazza' Al Majali st. - Amman 11181 (JO)